
 عبدی: گرفتن 
یک امتیاز در ۳ بازی 

خوب نیست
فبــــک  ها ی  عبــــد د  ا مهــــرد
تیــــم فوتبــــال نســــاجی درباره 
ســــه  ر  د تیمــــش  عملکــــرد 
بازی قبلــــی می گویــــد: »قبول 
دارم کــــه گرفتــــن یــــک امتیاز 
در ســــه بــــازی خــــوب نیســــت 
و مــــا هــــم راضــــی نیســــتیم. 
لومینیــــوم کــــه  در بــــازی بــــا آ
10 نفــــره شــــدیم و در بــــازی با 
صنعــــت نفــــت هــــم ایــــن باور 
را داشــــتیم کــــه می توانیــــم به 
راحتی تیم حریف را شکســــت 
دهیم، امــــا در نهایت نتیجه را 
واگــــذار کردیــــم. البته در بازی 
بــــا هــــوادار واقعــــاً بدشــــانس 
بودیــــم و بایــــد ســــه امتیــــاز را 
می گرفتیــــم.« او بــــا اشــــاره 
بــــه دو بــــازی قبلــــی اینطــــور 
می گویــــد: »مــــا بایــــد در دو 
مســــابقه آینــــده بــــا تراکتــــور و 
پرســــپولیس روبه رو شویم که 
قطعــــاً بازی های ســــختی برای 
نســــاجی خواهــــد بود. بــــا این 
حال مــــا باید در ایــــن دو بازی 
نتایــــج چند بــــازی گذشــــته را 
جبران کنیــــم و مطمئناً انگیزه 
زیــــادی خواهیــــم داشــــت که 
نشــــان دهیــــم تیــــم خوبــــی 
هســــتیم. تمام هــــدف ما این 
اســــت کــــه از دو بــــازی بعدی 
امتیازهــــای خوبــــی بگیریم.«

قربانی: بازی کردن 
در ترکیب سپاهان 

آسان نیست
محمد قربانــــی هافبک تدافعی 
جوان ســــپاهان درباره پیروزی 
تیمــــش مقابــــل نفت مســــجد 
ســــلیمان می گویــــد: »بــــازی 
بســــیار خوبی بود، خدا را شــــکر 
بعــــد از دو تســــاوی پی در پــــی 
ی  نتیجــــه ا بــــا  نســــتیم  ا تو
پــــرگل تیــــم ریشــــه دار نفــــت 
مسجدســــلیمان را از پیــــش رو 
یــــم تــــا بــــا روحیــــه ای  ر بردا
مضاعف  لیگ را ادامه دهیم.« 
او مدعی اســــت که بازی کردن 
ن  ها تیــــم پرمهــــره ســــپا در 
ســــختی های خــــاص خــــودش 
را دارد: »بعــــد از پنــــج بــــازی که 
در ترکیــــب ثابــــت تیــــم حضور 
داشــــتم با صلاحدیــــد کادرفنی 
مقابل نفــــت مسجدســــلیمان 
در بیســــت دقیقــــه پایانــــی بــــه 
میــــدان رفتــــم، خــــدا را شــــکر 
از شــــرایطم راضــــی هســــتم و 
بــــه تصمیمات آقــــای مورایس 
احتــــرام می گــــذارم  . ترافیک در 
خط هافبک ســــپاهان شــــدید 
اســــت، بازیکنــــان بــــا تجربــــه  
و بــــا کیفیتــــی در خــــط میانــــی 
تیــــم حضــــور دارنــــد کــــه بــــرای 
قرارگیــــری در ترکیب با یکدیگر 
رقابــــت دارنــــد. بازی کــــردن در 
ترکیب ســــپاهان بــــه هیچ وجه 

کار آســــانی نیســــت.«
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 zواکنش

کریم اسلامی:

حریفان با من یارگیری من تو من دارند

کریــم اســامی مهاجــم تیــم فوتبــال نســاجی مازنــدران دربــاره کم گل 
زدنــش در لیــگ امســال می گویــد: »تیم هــای حریــف معمــولاً ســعی 
می کننــد بــا مــن یارگیــری مــن تو مــن داشــته باشــند، ولی تــا همین جا 
هــم ســه گل زده و ســه پــاس گل هم داده ام. مطمئنــاً تاش می کنم تا 
در بازی های آینده برای تیمم گل بزنم. در چند بازی هم با بدشانســی 

توپ های مــان گل نشــد.«

محمد ستاری:

ملوان رقیب سرسختی است

محمد ستاری بازیکن تیم مس کرمان درباره رویارویی با ملوان می گوید: »در 5 
و 6 هفتــه ابتدایــی تیــم مــا جزو 5 تیم گلزن  تیم های لیــگ بود و روی ضدحمات 
عملکــرد بســیار خوبــی داشــتیم. اما رفتــه رفته تمرکــز تیم روی عملکــرد دفاعی 
افزایش یافت. ملوان تیم بســیار خوبی اســت و در هفته های اخیر نتایج بســیار 
ً  تمــام تــاش خودمــان را  خوبــی مقابــل تیم هــای مدعــی گرفتــه اســت. طبیعتــا

انجــام می دهیــم کــه در این مســابقه بیشــترین امتیاز ممکن را کســب کنیم.«

ایوب والی:

ناراحتم اما به نظر نکونام احترام می گذارم 

ایــوب والــی کاپیتان فــولاد درباره نیمکت نشــینی اش می گویــد: »بازیکنی 
کــه از بــازی نکردنــش ناراحــت نباشــد، قطعــاً پیشــرفت هــم  نمی کند. من 
ناراحتــم امــا اینطــور نیســت کــه اعتراض کنــم یــا کاری انجام بدهــم. آقای 
نکونــام صــد برابــر همه مــا تجربــه دارد و ترکیبی که انتخــاب می کند هم از 
روی تجربه اش اســت. وظیفه من این اســت که خوب تمرین کنم و ترکیب 

هــم دســت مربی تیم اســت.«

در آینه
فوتبال ایران

باخــت تیم نفت مسجدســلیمان مقابل 
ســپاهان در نقــش جهــان بــا توجــه بــه 
بضاعــت دو تیــم شــاید خیلــی هــم 
غیرمنتظــره نبود. امــا حرف هایی که بعد 
از ایــن بازی مطرح شــد کامــلاً قابل تأمل 

و بررســی اســت.
ابراهیــم اشــکش ســرمربی جدیــد کــه 
قبــل از بــازی مدعــی بود تیمش مشــکل 
فنــی نــدارد اما بعد از باخــت ادعا کرد که 
خیلــی از بازیکنانــش در حــد لیگ دو هم 
نیســتند. او بلافاصلــه ســه بازیکــن را در 
اختیار باشــگاه قرار داد. تصمیمی که در 
نــگاه اول فشــار باخــت ســنگین را از روی 
سرمربی برمی دارد. اشکش در تازه ترین 
صحبت هایش درباره کنار گذاشــتن این 
ســه نفــر می گوید: »مــن دوســت دارم با 
بازیکنانــی کار کنــم کــه بــا افــکار و قالــب 
تاکتیکی ام بیشــتر آشنا باشــند و بتوانند 
کمــک کننــد. مــن به دلیــل بحث هــای 
فنــی، عــدم نیاز اعلام کردم و از نظر فنی، 
ایــن بازیکنــان نمی تواننــد بــه مــن کمک 
کننــد. در ادامــه بــا جذب یارهــای جدید، 
مشــکلات را حــل خواهیــم کــرد. بحــث 
فنــی اســت و مــن بــه بازیکنــان خاصــی 
کــه در قالب تاکتیکی  ام جــای دارند، نیاز 

دارم. تمــام این بچه ها آبرومند هســتند. 
بــرای بازیکنانــی کــه جــدا شــدند آرزوی 
موفقیــت می کنــم و بازیکنانــی هــم کــه 
هســتند، می دانند که وظیفه شان خطیر 
و ســخت تر شــده اســت. در جلســاتی 
کــه داشــتیم همــه هم قســم شــدند و بــا 
حمایتــی هــم کــه مدیرعامــل تیــم کــرد، 
قطعــاً در دو بــازی آینــده اتفاقــات خوبــی 
برای نفت مسجدســلیمان خواهد افتاد 
تــا نخواهیــم بــه گذشــته نــگاه یــا فکــر 
کنیــم. در حــال حاضــر از لحــاظ بازیکــن 
دســت مان پــر نیســت و بایــد نواقــص را 
رفع کنیم. باید بازیکنانی جذب کنیم که 
در وهلــه اول حس سختکوشــی داشــته 
باشــند و ایــن حــس را داشــته باشــند 
کــه از نفــت مسجدســلیمان کوچک تــر 
هســتند، نــه اینکــه خودشــان را بالاتــر از 
تیــم بداننــد. باید ایــن را در ذهن اعضای 

تیــم غالــب کنیم.«
او حــالا تصمیــم بــه جــذب بازیکنــان 
جــدی آن هــم بــه تعــداد زیــاد دارد. 
» خوشــبختانه مــن در بــازی قبلــی کــه 
نتیجــه را واگــذار کردیــم، به ســه بازیکن 
۲0 ســاله بــازی دادم و مطمئنــاً جلوتــر 
کــه برویــم، بــه جوان هــا میــدان خواهیم 

داد . البتــه بازیکنــان باتجربــه ای کــه در 
تیــم حضــور دارنــد، شایســته هســتند 
و خیلــی از ایــن نتایــج، فوتبالــی رقــم 
خــورده اســت. امیــدوارم بچه هــا بتوانند 
در دو بــازی آینــده از آبــرو و شــخصیتی 
کــه در فوتبــال ســاخته اند، دفــاع کننــد. 
مــا می توانیــم در نیم فصــل 6 بازیکــن 
جــذب کنیــم و دو ســهمیه آزاد هم داریم 
و مطمئنــاً هم بازیکنانــی جذب خواهیم 
کــرد کــه خودشــان را کوچک تــر از شــهر 
مسجدســلیمان بداننــد و بــا تمــام وجود 

بــرای مسجدســلیمان کار کننــد .«
امــا حــالا تعــدادی از بازیکنــان ایــن تیــم 
به شــرط بندی متهم شــده اند. ســوژه ای 
کــه بــاز هــم فشــار را از روی کادر فنــی 
برمی دارد. بدون شــک اگر چنین اتفاقی 
برای هر تیمی بیفتد از دســت بزرگترین 
مربیــان هــم کاری بــر نمی آیــد. عقیــل 
کعبــی کاپیتــان نفــت مسجدســلیمان 
کــه یکــی از ســه بازیکــن کار گذاشــته 
شــده از ســوی ســرمربی جدیــد اســت، 
در ایــن بــاره می گویــد: »خدا را شــکر من 
ســابقه پاک و سفیدی دارم و همه مردم 
خوزســتان و ایران من را می شناســند؛ تا 
الان کوچک ترین کار اشتباهی نکرده ام 

که زیر ســؤال بروم و به قدری با شــرافت 
زندگــی کــردم و می کنــم که ایــن اتفاقات 
بــرای من رخ ندهد  . چند صفحه مجازی 
نوشته بودند که فلانی تبانی کرده است 
امــا ایــن چیزهــا بــه مــن نمی چســبد و 
می توانیــد از مربیــان ســابقم هم ســؤال 
کنیــد؛ آنهــا می داننــد کــه چــه بگوینــد. 
واقعــاً همــه بازیکنــان با جــان و دل بازی 
می کننــد. پیــش از بازی با ســپاهان، من 
دو روز مریــض بــودم و تــب داشــتم و 
نمی خواســتم بازی کنم اما چون بازیکن 
نداشــتیم و علــی عبداللــه زاده بازی قبل 
اخراج شــده بود و میلاد باقری هم نبود، 
به اجبار بازی کردم، وگرنه واقعاً شــرایط 
بــازی نداشــتم و بــا کمــک بچه هــا و کادر 
پزشــکی توانســتم بــازی کنــم. مــن در 
زندگــی ام باشــرف تر از بچه های تیم مان 
ندیــده ام و چنین مســائلی در تیم وجود 
نــدارد.« او در دفــاع از تمام همبازیانش 
ایــن طــور می گویــد: »نمی دانــم چــرا 
شــرایط بــه این شــکل اســت. هــر زمانی 
کــه وارد بازی می شــویم، انگار یک-صفر 
عقــب هســتیم و اســترس  داریــم که گل 
نخوریــم. در بــازی با فــولاد کاملاً اتفاقی، 
تــوپ بــه دســت پیمــان میــری خــورد 

و پنالتــی شــد و پــس از آن هــم دوبــاره 
یــک پنالتــی بچگانــه دادیــم. میــلاد دو 
مــاه مصــدوم بــود. او را بعــد از دو مــاه 
آوردنــد و در پســت هافبــک دفاعی بازی 
دادنــد؛ در زمین می گفت من نمی توانم 
بــدوم، نفســم بــالا نمی آید. واقعــاً خیلی 
ســخت بــود؛ هــم بازیکــن کــم داشــتیم 
و هــم آقــای اشــکش شــناخت کافــی از 
بازیکنــان نداشــت و می خواســت ایــن 
بــازی را حداقــل بــا مســاوی تمــام کنیــم 
امــا متأســفانه نشــد و هــر چقــدر تــلاش 
کردیــم کــه بــا نتیجــه دلخــواه از بــازی 
خارج شــویم، این اتفاق رخ نداد. دقیقه 
۴۲ کامــلاً اتفاقــی تــوپ ارســال شــد و 
بــه مجتبــی مقتدایــی خــورد و گل شــد، 
یــک گل از روی کرنــر خوردیــم و یــک گل 
هــم مــن رو بــه عقــب پــاس دادم . قبــول 
دارم کــه گل هــای بچگانــه ای خوردیــم و 
می دانیم که اشــتباهات فردی داشتیم؛ 
مــا می خواهیــم کار درســت را انجــام 
بدهیــم امــا در ۴، 5 بــازی دقیقــه یــک 
یــا دو گل خوردیــم. هــر کســی می بینــد 
می گویــد اینهــا شــرط بندی کردنــد ولــی 
خــدا شــاهد اســت کــه چنیــن چیــزی در 

تیــم ما وجــود نــدارد.«

جــدال خیبــر خرم آبــاد و شــهرداری 
آستارا در شرایطی با تساوی بدون گل 
خاتمه یافت که یکی از حواشــی بزرگ 
آن، درگیــری پیــروز قربانــی ســرمربی 
تیــم شــمالی بــود، کــه او در ایــن بــاره 
می گوید: »وضعیت شــهرداری آستارا 
چیــزی نزدیــک بــه افتضــاح اســت. 
مــردم آســتارا فکــر نکننــد همــه چیــز 
گل و بلبــل اســت. اگــر در برهه ای تیم 
نتیجــه نگرفــت به دلیــل مدیریــت بد 
بــود. هــر کســی که بــه فوتبــال می آید 
و اگــر می گویــد بــه عشــق مــردم آمدم 
حرفش درست نیست. شما باید پول 
بچه ها را بدهید. کادر فنی ام ول کرده 
رفتــه، پزشــک تیمــم رفتــه و مــن ایــن 
مشــکلات را بــه چه کســی بگویم؟روز 

بــازی تیــم مــن چند تــا کت و شــلواری 
می آینــد و بــازی را می بینند و می روند. 
آقا بیا مشــکلات تیم را حل کن. حرف 
هــم کــه می زننــد می گوینــد هــدف ما 
شاد کردن دل مردم آستارا است؛ چه 
شــاد کردنی؟« او با اشــاره به حواشــی 
بــازی بــا خیبــر می گوید: »مربــی خیبر 
بزرگتر از من است و احترامش واجب 
امــا اول بــازی می گویــد نیمکت هــا بــا 
هــم کار نداشــته باشــند امــا می بینــم 
همــان لحظــه بــه نیمکــت خــودش 
می گویــد بریزید روی داور و یک دفعه 
هشت نفر روی داور فشار می گذارند. 
ایــن مســائل بــه خــدا دورانــش تمــام 
شــده اســت. بیاییــد بــا آن تیــم خوبی 
کــه داریــد در زمین کار کنیــد و ببینیم 

کــت تن چه کســی اســت؟«
قربانــی دربــاره شــرط بندی در فوتبــال 
ایــن طــور می گویــد: »ایــن بحــث 
شــرط بندی در اروپــا به عنــوان یــک 
ســرگرمی در نظــر گرفتــه می شــود. 
ولی در ایران به  دلیل مســائل شــرعی 
یــا هر چیزی این کار درســت نیســت. 
ایــن کار نهایت بی شــرفی و بی اخلاقی 
اســت که بخواهیم با شــرط بندی روی 
نتایج تأثیرگذار باشیم و خدای ناکرده 
یــک حرکتی انجام دهیم باعث باخت 
تیمــی شــویم. ایــن نهایــت بی شــرفی 
اســت.« امــا شــرط بندی چــرا ایجــاد 
می شــود و دنبــال چــه چیــز هســتند؟ 
قربانــی می گویــد: »از نظــر مــن تمــام 
بازیکنانــم باشــرف هســتند. امــا چــرا 

ایجــاد می شــود؟ شــما وقتی بــه تعهد 
خودت عمل نمی کنی، هر چه به لیگ 
پایین تــر می رویم این مســائل بیشــتر 
هــم می شــود. شــما بازیکــن جــوان را 
مــی آوری و افتخار می کنی که پولش را 
نمی دهی. خب معلوم اســت وقتی به 
او پیشــنهادی شــود دلش بلرزد! شما 
بازیکــن را مــی آوری و به تعهدت عمل 
نمی کنی و آن وقت می آیی و می گویی 
در فوتبــال ایــران شــرط بندی اســت؟ 
افتخــار می کنــی کــه پــول بازیکنانــت 
را نــدادی و بعــد در میزگرد می نشــینی 
و می گویــی شــرط بندی بــد اســت! 
تــو باعــث می شــوی ایــن فســاد وارد 
فوتبــال ایــران شــود. بازیکنــان هــم 

خدایــی دارنــد.«

 شرط بندی؟از نظر من تمام بازیکنان با شرف هستند

در تیم نفت مسجدسلیمان چه خبر است؟

از ادعای بی کیفیتی تا اتهام شرط بندی

بحث شرط بندی در اروپا 
به عنوان یک سرگرمی در 
نظر گرفته می شود. ولی 
در ایران به  دلیل مسائل 

شرعی کار درستی 
نیست. این کار نهایت 
بی شرفی و بی اخلاقی 
است که بخواهیم با 

شرط بندی روی نتایج 
تأثیرگذار باشیم

اما حالا تعدادی از 
بازیکنان این تیم 

به شرط بندی متهم 
شده اند. سوژه ای که 
باز هم فشار را از روی 
کادر فنی برمی دارد. 
بدون شک اگر چنین 

اتفاقی برای هر 
تیمی بیفتد از دست 
بزرگترین مربیان هم 

کاری بر نمی آید. عقیل 
کعبی کاپیتان نفت 
مسجدسلیمان که 

یکی از سه بازیکن کار 
گذاشته شده از سوی 

سرمربی جدید است، در 
این باره می گوید: » خدا 

را شکر من سابقه پاک 
و سفیدی دارم و همه 

مردم خوزستان و ایران 
من را می شناسند؛ تا 
الان کوچک ترین کار 

اشتباهی نکرده ام که 
زیر سؤال بروم و به 

قدری با شرافت زندگی 
کردم و می کنم که این 

اتفاقات برای من رخ 
ندهد .«


